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ČESKO: Události posledních let do sebe zapadají jako ozubená kolečka v dobře zajeté
převodovce. Měli jsme tu prasečí i ptačí chřipky, ze kterých se nepodařilo vytvořit pandemii,
přestože už v té době se elity snažily otestovat, jak moc by se daly zneužít. Také ekonomická krize z
roku 2008 vzniklá na hypotéčním trhu v USA, která záhy postihla celý svět a zasáhla i Evropu, byla
první zkouškou od roku 1989 naší schopnosti vypořádat se s ekonomickými výkyvy. Padlo plno
podnikatelských subjektů a celkově se pro mnohé změnil svět do té doby vcelku příjemný.

Druhé desetiletí se neslo nejdříve v nástupu Andreje Babiše a později i jeho vlády. Jen ten,
kdo má kachní žaludek, mohl být nadšen. Ve skutečnosti jsme se postupně stále více, byť ne tolik
nápadně, nořili do eurounijní řiti. Sice jsme ustáli migraci s minimálními škodami, Babiš dokázal
udržet dobré vztahy s Orbánem i polskými politickými elitami, rozpad V4 však zapřičinili Slováci
svou pochybnou volbou svých současných představitelů. Fialova vláda už v tom jen pokračuje a
následuje slovenské směřování. Vítězství Orbána v posledních volbách potvrdilo rozklad této skupiny.
Babiš však ke konci své vlády udělal pár věcí, které šokovaly i jeho příznivce. Svým podpisem se
přidal k zemím, do kterých budou přerozděleni migranti vyhoštění například z Německa, také lze za
skandální považovat aféru Vrbětice, kterou mohl shodit ze stolu. Šlo o první krok namířený proti
Ruské federaci, který skončil vážnou diplomatickou roztržkou. Tlak na její přípravu musel být
obrovský, když se k ní svým způsobem přidal i dosud k Rusům přívětivý prezident Miloš Zeman.

 

 

Zvláštní výhra Pětikoalice ve volbách znamenala už jen pokračování v liberalizaci České
republiky, respektive jejich politických orgánů. Jestliže byl odkladištěm nadšených liberálů
Senát, tedy i těch, kteří vůbec neuspěli v prezidentském klinči o post pána Hradu, nyní se ve velkém
nahrnuli i do Strakovky a do Parlamentu České republiky. Kdo čekal v ANO agresivní opozici,
škaredě se zmýlil, jedinou aspoň částečně se vzpouzející je SPD. Ukrajina byl dar z nebes pro
Pětikoalici, i když podle všeho nějak očekávaný. Zdá se, že byli Fiala & spol. dopředu velmi dobře
informováni o rozhodnutí Vladimíra Putina začít řešit problém se svým jižním sousedem. Svědčí o
tom několik zajímavých událostí. Například opětovné vyhlášení nouzového stavu, který už vůbec
nebyl kvůli covidu potřeba. On tedy nebyl ani před tím, nicméně slouží k právně nenapadnutelné
zvůli vlády, což se projevilo při ,,zjednodušení“ importu Ukrajinců a následném rozhazování peněz ze
státní pokladny. Nyní vložíme malou prognózu. Neuplyne moc času a díky podpoře imigrantů z
Východu se velmi brzy projeví zásadní finanční problémy například ve zdravotnictví, školství a také
ve stavebnictví. Což půjde ruku v ruce s krizí energetickou a v oblasti paliv a pohonných hmot.
Ostatně už nyní chybí mnoho léků v lékárnách, na které prostě nejsou peníze, ač se nám to média
snaží vysvětlovat jinak. Tato vláda nás dovede do úplného průšvihu, který s pomocí covidu
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nastartoval Babiš.

Nová vláda tak místo tvoření rezerv na příští extrémně složité období sahá do těch
stávajících. Dodržet schodek rozpočtu dle schválené verze bude nemožné, nebo to bude znamenat
seškrtání všeho, co se rozhodnou ve jménu solidarity s většinou nepotřebnými a podpory kliky
Zelenského, tedy člověka na dálku páchnoucího korupcí, nacismem, nenávistí a lží, obrat i třeba o
poslední finance. Už nyní se to dotknulo malých a mladých sportovců, kdy amatérský fotbal přišel o
1.5 miliardy, což je polovina měsíčních výdajů na Ukrajince u nás. A brzy přijdou další zprávy o
krácení různých rozpočtů. Nejsou v tom započítané zbraně dodávané do místa konfliktu, to už jsou
další miliardy a existuje podezření, že tam toho jde mnohem více. Navíc ministr zahraničí Pirátů žije
v jakési předtuše, že Rusko není žádná supervelmoc a my si tak můžeme v klidu dovolit cokoliv.
Krátkozrakost politiků teoretiků je do očí bijící, vůbec si neuvědomují, kam až zašli a jaké dopady to
bude mít.

Zatím posledním počinem vlády jednající v režimu nouzového stavu je postupné vypouštění
informací o pozvání amerických vojsk na naše území. Něco podobného by za každé jiné situace
vyžadovalo referendum, ovšem současní šmejdi ve vládě, kteří se velmi pravděpodobně na převzetí
vlády, které měli slíbené, dlouho připravovali a nouzový stav jim možná právně umožňuje klidně
odeslat zvací dopisy, aniž by se zeptali občanů. Je li tomu tak, to by měli zjistit právníci, nicméně i
tak už je třeba se vzepřít a hnát politiky k zodpovědnosti. Pokud sem Američané skutečně přijdou, už
se jich nikdy nezbavíme. Podle určitých zpráv Rusové nejen, že zničili okamžitě Slováky dodaný
systém S300, ale zároveň jim v nótě oznámili, že se stali nepřátelskou zemí, která si nemůže být jistá
svou bezpečností a celistvostí. Lze předpokládat, že vztah Ruské federace k České republice bude
záhy podobný a plánovaná přítomnost Američanů u nás to urychlí. Jak dlouho bude trvat, než se
ruský medvěd právem naštve a my pětikoaliční poblouznění odneseme mnohem hůře než jen zimou a
tmou? Destrukce České republiky byla naplánovaná a Fiala na ní usilovně pracuje. Opět vyzýváme k
mobilizaci logicky uvažujících politiků i občanů, urychlenému setkávaní všech odpůrců vlády a
poslanců ochotných spolupracovat s lidem v obou komorách Parlamentu a hledání řešení, jak přinutit
co nejdříve tuto vládu k demisi. Už je to akutní.
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